　　Are you willing to travel?
　　你愿意出差吗?

　　The opportunity to travel is one of the key reasons why I choose this career track,with its international scope.

　　有机会出差是我选择这一行的原因之一。

　　I love seeing new places and experiencing new cultures,and I love the idea of the challenges presented by doing business in an unfamiliar environment.

　　我喜欢去新的地方走走看看，体验新文化;我也乐于在不熟悉的环境中从事商业活动时遇到挑战。

　　I think on my feet very well,and I don't need a lot of structure or supervision.

　　我善于独立思考，所以不需要太多的组织体系或者监督。

　　Also,I know a key part of your company's growth strategy is China,and you'll notice from my resume that I'm fluent in Mandarin.

　　我也知道，贵公司发展策略的一个关键部分是中国，而您从我的简历中科院看到我的中文很流利。

　　So,not noly am I willing to travel,but I look forward to it and would consider it a significant factor in my overall development.

　　因此，我不只是愿意出差，而且是非常渴望地出差，并且会把它当成自己全方位发展的一个重要因素。

　　对于这个问题，当然要回答“Yes”。所应聘的职位需不需要出差，事先就应打听清楚。

　　How do you feel about travel?

　　你对出差有何看法?

　　Can you travel?

　　你能出差吗?

